
Suure-Jaani lasteaia Sipsik hoolekogu koosolek 9. novembril 2023. a 

Protokoll nr 3 

Põhja-Sakala vallamaja II korruse saalis 

Koosoleku algus: 16.00 

Koosoleku lõpp: 17.05 

 

Osalesid: Maris Kibar, Teele Tammaru-Rästa, Jane Lohu, Liis Kuresoo, Kristiina Vallner, 

Helen Talviste, Maarja Aavik (Hardi Aaviku volitusel), Merle Laane, Monika Brauer, Kaie 

Toobal 

Kutsutud: lasteaia esindaja Külliky Lohu 

 

 

Koosoleku päevakord: 

 

1. lasteaia sisehindamise aruande kooskõlastamine 

2. Kõidama tegutsemiskoha Traksiku lahtiolekuajad jõulupühadel  

3. lasteaia kollektiivi osalemine arengukava koostamise seminaril 

4. muu info 

 

Koosolek algab 16.00. Kohal on Maris Kibar, Teele Tammaru-Rästa, Jane Lohu, Liis Kuresoo, 

Kristiina Vallner, Helen Talviste, Merle Laane ning Monika Brauer. On olemas koosseis 2/3 

hoolekogu liikmetest, mis on vajalik otsuste vastu võtmiseks.  

 

1. Lasteaia sisehindamise aruande kooskõlastamine 

Hoolekogu liikmetele on eelnevalt e-maili teel laiali saadetud lasteaia sisehindamise 

aruanne. 

Otsus: kooskõlastatud 

2. Kõidama tegutsemiskoha Traksiku lahtiolekuajad jõulupühadel  

Kui Kõidama tegutsemiskoha Traksiku lapsevanemad soovivad laste käimist lasteaias 

perioodil 27.-29. detsember, suunatakse lapsed Sipsiku majja Suure-Jaanis. 

Otsus: kooskõlastatud 

Kell 16.07 liitus koosolekuga Kaie Toobal ning kell 16.09 Maarja Aavik.  

3. Lasteaia kollektiivi osalemine arengukava koostamise seminaril 

15.11 ning 06.12 osaleb Sipsiku kollektiiv (mõlema tegutsemiskoha töötajad) 

arengukava koostamise seminaril kell 13.00-15.00. Rühmades on tagatud vajalik 

järelevalve.  

4. Muu info 

a. Lapsevanemate Devi ja Indrek Kiik pöördumine hoolekogu poole 09.11. 

b. Haridus- ja Teadusministeeriumi järelevalve õiend. 

Põhja-Sakala abivallavanem Kaie Toobal andis ülevaate Haridus- ja 

Teadusministeeriumi algatatud haldusjärelevalve õiendist. Külliky Lohu 

täpsustas mõningaid punkte. Ministeerium jäi lasteaia toimimise ja korraldusega 



rahule. Ettekirjutused koostati lasteaia pidajale, lasteaia direktorile tehti 

ettepanekud. Kõik ettekirjutused on 09.11 seisuga töös.  

c. Hoolekogu liikme küsimus Kõidama Traksiku tegutsemiskoha tuleviku osas 

Järgnes arutelu, valla seisukoha edastas abivallavanem Kaie Toobal. 

d. Hoolekogu liikme küsimus Suure-Jaani linna katlamaja korstnast tuleva 

suitsugaasi ja suitsulõhna kohta. 

Järgnes arutelu, head lahendust pole. 

e. Hoolekogu saatis oktoobrikuus laiali üleskutse lapsevanematele eelarvesse 

ettepanekute tegemiseks. Ühtegi ettepanekut ei laekunud. 

Koosolekult lahkusid nii Kaie Toobal kui Külliky Lohu. 

f. Arutelu lasteaia jõululaada osas 

Mõlemad tegutsemiskohad korraldavad oma laada, Sipsik 05.12 ning Traksik 

12.12. Traksiku lastele on jõuluvana esineja olemas, Sipsiku maja peab lastele 

esinejat veel otsima.  

Eliisi saadame laada info koos kuulutusega. Reklaamime üritust maksimaalselt 

ja erinevate kanalite kaudu.  

Jooksvad küsimused, arutelu detsembrikuu osas. 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/ 

Koosolekut juhatas ja protokollis Jane Lohu 


